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Vragen van de leden Kuiken en Ploumen (beiden PvdA) aan de Ministers 
Justitie en Veiligheid en van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het testen 
van politieagenten op corona (ingezonden 24 april 2020). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Bespuugde agenten mogen zich laten testen op corona»?1 

Vraag 2
Weten agenten, buitengewoon opsporingsambtenaren (boa’s), handhavers of 
hun werkgevers dat zij zich kunnen laten testen in het geval zij tijdens het 
werk een mogelijke besmetting hebben opgelopen? Zo ja, waar blijkt dat uit? 
Zo nee, waarom niet en hoe gaat u zorgen voor snelle voorlichting over deze 
mogelijkheid? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat ook zonder dat sprake was van spuug- of hoestinci-
denten agenten, boa’s en handhavers die in contact met publiek komen in het 
geval zij corona gerelateerde symptomen vertonen, getest moeten kunnen 
worden? Zo ja, is dat ook reeds het geval? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Moeten agenten, boa’s en handhavers die getest willen worden daarvoor 
door hun bedrijfsarts worden doorverwezen? Zo ja, wat zijn de kosten 
daarvan? 

Vraag 5
Kunnen agenten, boa’s en handhaver die getest willen worden zich ook tot 
een GGD-arts wenden die beoordeelt of een test noodzakelijk is? Zo ja, is 
deze mogelijkheid bij agenten, boa’s of hun werkgever bekend? Zo nee, 
waarom kan dat niet? 

Vraag 6
Hebben de GGD’en voldoende capaciteit om naast de patiënten en zorgmede-
werkers die zij moeten testen en per 11 mei de leraren, ook agenten, boa’s en 
handhavers te testen? Zo nee, hoe gaat u ervoor zorgen dat die capaciteit er 
wel komt? 

1 https://wnl.tv/2020/04/16/bespuugde-agenten-mogen-zich-laten-testen-op-corona/

 
 
 
 
kv-tk-2020Z07461
’s-Gravenhage 2020 Tweede Kamer, vergaderjaar 2019–2020, Vragen 1



Vraag 7
Kunt u bovenstaande vragen gezien de zorgen die leven bij agenten, boa’s en 
handhavers binnen een week beantwoorden?
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